



**Zápis z 15. stretnutia tímu číslo 3:**

<b>Vedúci tímu:</b> Ing. Karol Rástočný	<b>Dátum a čas konanie:</b> 9.3.2016 9:00
<b>Prítomní:</b> Bc. Beňovic Ivan Bc. Beňák Pavol Bc. Donko Tomáš Bc. Grošaft Maroš Bc. Halaš Peter Bc. Hamacek Lukáš Bc. Vrana Peter	<b>Miesto konania:</b> FIIT STU 1.31 <b>Dĺžka konania:</b> 150 min <b>Vypracoval:</b> Bc. Pavol Beňák <b>Overil:</b> Bc. Ivan Beňovic

**Témy stretnutia:**

1. Informovanie o aktuálnych úloh, ich stav a zistené problémy

**Pridelené úlohy:**

Popis úlohy	Vypracuje



### **Poznámky zo stretnutia:**

- Konfigurácie v administračnom portáli sa nedajú editovať
- Histogram nie je histogram
- Loguje sa iba administračný portál
- Zjednotenie názvov modulov
- V migráciach kde zavádzame konfigurácie chceme aby mali rovnako názvy ako v kolekcii repositories.